



NEW RECORDS

New predaceous diving beetle (Coleoptera: Dytiscidae) records for New Brunswick and Canada with new distribution information on some rarely collected species

Reginald P. Webster

ABSTRACT

Eighteen species of Dytiscidae are reported as new to New Brunswick, Canada. *Hydrocolus filiulus* (Fall) is reported for the first time for Canada. This brings the total number of species of Dytiscidae known from New Brunswick to 104. Bionomic and new distributional data is presented for several rarely collected species previously known for New Brunswick. A list of the species known to occur in New Brunswick is presented.

RÉSUMÉ

Le manuscrit fait état de la présence de dix espèces de la famille Dytiscidae nouvellement répertoriées pour le Nouveau-Brunswick, Canada. *Hydrocolus filiulus* (Fall) est répertorié pour la première fois au Canada. Ces ajouts augmentent le nombre de Dytiscidae pour la province du Nouveau-Brunswick à 104 espèces. Des données sur la bionomie et la distribution de plusieurs espèces rarement capturées mais répertoriées au Nouveau-Brunswick sont également présentées. La liste des espèces de Dytiscidae présentes au Nouveau-Brunswick est fournie.